
 

Skolebestyrelsesmøde på Bramsnæsvigskolen 
 

Sted: 

Skolens personalerum 

 

Fremmødte: 

Rakel, Tina (form), Annette (næst), Tina, AO, VL, 

MiB, VK, Ditte 

Afbud:  

 

 

Nicklas, Julie, Charlotte, Kim 

 

Møderækken: 

Alle dage kl. 17.00-20.00 

 

2908 

 

0410 

 

2311 (uden VL) 

 

1901 

 

2703 

 

1005 

 

1506 

 

 

 

        

Pkt. Dagsorden. Indhold Referat 

0. 

 

30 

min 

Craft som trivselstiltag for 

eleverne på 

Bramsnæsvigskolen 

Tilsynsområde (trivsel og undervisning) 

(tiltag med baggrund i Skolevisionen) 

 

Skolen ønsker at tilbyde ”Craft” som trivselstiltag. 

 

Det er en undervisning, som tager udgangspunkt i 

oplevelse af at være i ”flow”, når man laver 

håndarbejde (i den bredest mulige forståelse). 

 

Ditte Frost, lærer og Vibeke Karstoft, pædagogisk 

leder/LKT-vejleder vil fremlægge for bestyrelsen, 

hvad tankerne bag det er. 

 

 

 

1. 

 

 

30 

min 

Nyt fra: 

A) Elevrådet 

B) Bestyrelsesformand 

C) Ledelse 

D) SFO 

E) Skole 

 

 

 

Orientering og informationsudveksling. 

 

 

 

a) Ikke konstitueret endnu 

b) Bla. et medlems 

manglende deltagelse i 

bestyrelsen, betyder vi 

skal ud i et valg, da vi 

kommer til at mangle. 

Onsdag den 28.09: 

møde om supplerende 

valg til bestyrelsen. 

c) Elevantal: 360 

 

Ind-/udskrevne i 2021-2022: 

Se bilag 

 

Årets gang:  

Åben hus datoer: 

2908 

0410 

0712 

0303 

3103 

1505 

1306 

 

Julemarked 24/11 

Afrika I Lejre 

 

Klimaugen (uge 37) 



Emne-/projektuge 4 

Emneuge 12 

 

Trivselsdag 0303 

 

Kreative fag i 4.-5. årgang 

Kreative fag på 6. årgang 

 

Dialogmøde med 

skolebestyrelserne og UBU: 

12.10 17-19.30:  

 

Møder/ tiltag: 

Fokus på at alle møder skal 

sikre ændringer, 

forbedringer og eller 

udvikling af skolen og 

eleverne. 

Skal det også være 

skolebestyrelsens fokus? 

Ingen siger nej. 

 

d) SFO: Kathrine(pæd) 

primær med 0. 

klasserne og 

brobygning (1.okt) og 

Nathalie (pæd.hj) er 

ansat i stedet for 

Vibber. 

 

Brag af en høstfest. 

Dejlig dag. 

 

Kolonien gik over alt 

forventning trods 

Coronavante hjemme-

årgange. 

 

Rigtig god afsked med 

Gitte. 

 

Skolebestyrelsen vil 

gerne inddrages mere, 

når der er ansættelser på 

GHG.  

 

Personalet på GHG 

ønsker en bestyrelse der 

er tættere på SFO’en. 

 

e) Skolen: Vi er kommet 

godt fra start, god 

stemning blandt 

lærerne. Vi har nu 

ugentlige klassemøder 

følger fast koncept med 

fokus på trivsel (faglig 

+ social) men også 

skolevisionens mål. At 

stå frem, at sige noget. 

Hertil elevsamtaler, er 

under udvikling. 

 

 

 

 

 



2. 

 

30 

min 

Forberede møde med 

personale 

 

Forberede møde med 

forældreråd 

 Dette skal på igen den 4. 

oktober. 

- Møde ultimo januar/primo 

februar arrangeres. 

 

- Tirsdag den 25. oktober 

17.00 til 18.00 med skb. 

3. 

 

30 

min 

Skolevisionen 

 

 

Fast punkt.  

Ledelsen orienterer om skoleårets indsatsområder 

og skolebestyrelsen drøfter bestyrelsens arbejde 

og engagement i skolevisionen på 

Bramsnæsvigskolen.  

 

Klassemøder og elevsamtaler 

Fællessamlinger 

Overnatninger 

Præsentation 

Alle skal have en ven! 

 

Oplæg for medarbejderne med Louise Klinge. 

Se f.eks.: 

https://www.youtube.com/watch?v=dBCh3ZAZZi4 

 

 

VL, MiB og AO orienterer 

om indsatsen. 

 

På decembermødet kigger vi 

på oplægsholderne og 

muligheden for at lave noget 

for både forældre og 

personale. 

 

Hvordan får vi forældrenes 

oplevelse af hvordan det går 

med skolevisionen? 

- Et gennemarbejdet 

spørgeskema? 

- Husk ”reklame” for hvad 

vi gør. 

- En fokusgruppe. 

4. 

 

20 

min 

Parkeringsplads 

 

Legeplads 

 - Vi er ikke helt i mål mht 

entreprenøren, og 

forældrene skal lige vænne 

sig til det. 

- Der er ikke penge til at 

slågræs på ny legeplads. Sag 

i gang i kommunen. Anette 

har kontakten med 

kommunen. Møde på vej 

med Teknik, Søren. 

- den 10. kan Michelle bage 

kage til dagen sammen med 

sjette klasserne. 

5.  

 

10 

min.  

 

Genbesøg af mobil-princip Skolen oplever, at flere elever anvender 

smartswatches, som kan modtage beskeder mv. 

Skal vi genbesøge vores princip for mobilfri 

skole? 

 

Er vedhæftet. 

 

SFO melder: Mobilerne 

tager meget fokus, og 

legeaftaler kunne aftales 

dagen i forvejen. Eleverne 

går med næsen i mobilen på 

vej over til gården. Dette 

kan vi bla. tænke over når vi 

genoptager dette punkt på et 

senere møde om 

mobilpolitik. 

6.  

 

20 

min 

Kommunikation af 

skolebestyrelsens arbejde 

Hvordan sikrer vi, at vores møders indhold og 

arbejde kommer bredest muligt ud? 

 

Hvad skal kommunikeres i ”pixi-format”/ hvad 

har været vigtigst i dag? 

 

 

Vi udsætter dette til et møde 

senere… 

7. 

 

 

10 

min 

 

Evt  - Aldersgrænse på spil og 

film i SFO. Hvilke regler 

følges? Og så computerspil.  

- Kan vi få 

eftermiddagsmaden tilbage i 

SFO? VL laver en beregning 

på hvad det ville koste til 

næste gang. 

- Reklamefilmen er blevet 

forsinket. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=dBCh3ZAZZi4

